
BALINAR
Glasi lo Balinarske zveze Slovenije      -       december 2020      -       leto 29     -      š tevilka 6

Še vedno brez konkretne pomoči države
70 let Balinarske zveze slovenije
Na mladih svet stoji
Koronavirus osiromašil mednarodno sceno
Superligaši čakajo na zeleno luč
Odlični pogoji za 90 članic in članov
Na Kozjanskem ima balinanje dolgo tradicijo
Dušan Keber
Ponosen Primorec, ki je postal Štajerec
Zala Vindišar, iz BŠK Krim do nogometne reprezentance



2

Mednarodna raziskava, v kateri je sodelovala več kot 
4000 posameznikov in so jo opravili v Znanstveno 
raziskovalnem središču Koper, je pokazala, da če smo 
pred korono preživeli za računalnikom in televizijskih 
zaslonom v povprečju pet ur na dan, jih sedaj 
preživimo osem. Pokazala je tudi, da več spimo, bolje 
in bolj redno jemo in se manj gibamo. Večina ljudi, ki 
so odgovarjali, so rekli, da jih je strah, da so žalostni, 
nekaj jih je tudi precej depresivnih. Še najbolje so jo 
odnesli, sodeč po raziskavi, študentje  medicinskih 
in športnih fakultet. Ti so znali poiskati načine za 
vadbo, jih prilagodili situaciji in si tako tudi naredili 
neko vsakodnevno rutino, ki je vključevala tudi 
gibanje. Ti najlažje preživljajo razne omejitve. In prav 
od njih se lahko marsikaj naučimo. Poiščimo načine 
za redno vadbo, pazimo nase in drug na drugega ter 
si zaželimo, da se bomo prav zaradi tega drugo leto 
več srečevali tudi na športnih igriščih. Pozabimo leto 
2020 in srečno novo leto 2021.
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VIRUS

Še vedno brez 
konkretne 
pomoči 
države
Slovenski šport ob drugem valu epidemije koronavirusa še vedno potrpežljivo 
čaka na pomoč s strani države. Kaj je športu prinesel šesti protikoronski 
paket? Predstavljamo vam nekaj najbolj konkretnih ukrepov, ki se delno 
nanašajo tudi na balinarske klube in društva.

Ukrep št. 1
Oprostitev plačila najemnine za športne organizacije, ki jih določa zakon, 
ki ureja šport

Vsebina ukrepa: Ne glede na določbo 62. člena ZSPDSLS-1 se uporabnikom 
športnih objektov in površin za šport v naravi v lasti Republike Slovenije ali v lasti 
samoupravnih lokalnih skupnosti, ki jim je zaradi ukrepov države in zaradi širjenja 
bolezni onemogočena ali pa je bistveno otežena uporaba športnih objektov in 
površin za šport v naravi, v obdobju trajanja razglašene epidemije COVID-19 na 
območju Republike Slovenije oziroma v obdobju, ko v skladu s sprejetimi predpisi 
uporaba ni bila dopustna ali pa je bila bistveno otežena, to je od vključno 19. 
oktobra 2020 dalje, ne zaračunavajo obveznosti iz najemnega razmerja ali 
v primeru samoupravnih lokalnih skupnosti obveznosti ali del obveznosti iz 
najemnega razmerja. Kot obveznost iz najemnega razmerja se šteje najemnina in 
vsa druga nadomestila v zvezi z oddajanjem v najem, ki se skladno s pogodbenimi 
določili najemne pogodbe štejejo v znesek najemnine. Do upravičenosti do 
oprostitve plačila najemnine iz prejšnjega odstavka odloča predstojnik oziroma 
predstojnica upravljavca oziroma organ, odgovoren za izvrševanje proračuna 
samoupravne lokalne skupnosti. Minister, pristojen za sistemsko urejanje 
ravnanja s stvarnim premoženjem države in samoupravnih lokalnih skupnosti, 
določi postopek in način odločanja ter zahtevano dokumentacijo za izvajanje 
enake obravnave upravičencev za oprostitev plačila najemnine s pravilnikom.

Ukrep št. 2
Sofinanciranje zaščitne opreme za športne organizacije in športnike pri 
športni vadbi in tekmovanjih

Vsebina ukrepa: Zaradi izvajanja ukrepov za omejevanje in preprečevanje širjenja 
COVID-19 se iz sredstev proračuna Republike Slovenije ali iz sredstev, pridobljenih 
iz proračuna Evropske unije, lahko zagotavlja sofinanciranje osebne zaščitne 
opreme in sredstev za dezinfekcijo prostorov v športnih objektih ter dezinfekcijo 
športnih rekvizitov in pripomočkov za upravljavce športnih objektov, športne 
organizacije, strokovne delavce v športu in športnike z nazivom olimpijskega, 
svetovnega, mednarodnega in perspektivnega razreda iz prvega odstavka 33. 
člena Zakona o športu (Uradni list RS, št. 29/17, 21/18 – ZNorg in 82/20) ter 
poklicne športnike, starejše od 15 let, ki so vpisani v razvid poklicnih športnikov 
pri ministrstvu, pristojnemu za šport, ki jo potrebujejo pri izvajanju športne 
vadbe in športnih tekmovanjih v najvišjem kakovostnem nivoju nacionalnega, 
regionalnega, mednarodnega oziroma evropskega tekmovanja ter pri izvajanju 
velikih mednarodnih športnih prireditev ter kvalifikacijskih tekmah državne 
reprezentance za nastop na svetovnem ali evropskem prvenstvu. Sredstva iz 
prejšnjega odstavka se upravičencem zagotavljajo na podlagi metodologije, ki jo 
sprejme minister, pristojen za šport.
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Ukrep št. 3
Možnost korespondenčne izvedbe skupščine oz. zbora članov 
društva in zveze društev

Vsebina ukrepa: Ne glede na določbe temeljnega akta oziroma statuta 
lahko društvo, zveza društev oziroma podružnica tujega društva (v 
nadaljnjem besedilu: društvo) v času do preklica ukrepa začasne 
delne omejitve gibanja ljudi in omejitve oziroma prepovedi zbiranja 
ljudi zaradi preprečevanja okužb s COVID-19, o najpomembnejših 
odločitvah skliče in izvede zbor 3 članov društva korespondenčno, 
če lahko zagotovi enakopravnost sodelovanja vseh članov. Za sklic, 
izvedbo in odločanje na korespondenčnem zboru članov društva se 
uporabljajo določbe temeljnega akta društva. Če je zastopniku ali 
članu organov upravljanja društva v času veljavnosti ukrepa začasne 
delne omejitve gibanja ljudi in omejitve oziroma prepovedi zbiranja 
ljudi zaradi preprečevanja okužb s COVID-19 potekel mandat za 
zastopanje oziroma opravljanje funkcije, določen s temeljnim aktom 
oziroma statutom, se mu mandat podaljša do prvega zbora članov, 
ki sledi poteku mandatne dobe, če društvo zbora članov ne more 
sklicati na način, določen s prejšnjim odstavkom. Društvo je dolžno 
sklicati zbor članov najpozneje v treh mesecih od preklica ukrepa 
začasne delne omejitve gibanja ljudi in omejitve oziroma prepovedi 
zbiranja ljudi zaradi preprečevanja okužb s COVID-19.

Ukrep št.4
Delno subvencioniranje skrajšanja polnega delovnega časa

Upravičenci: vsi delodajalci v Republiki Sloveniji (športno društvo, 
samostojni podjetnik, poklicni športnik, zasebni športni delavec), ki 
so bili vpisani v Poslovni register Slovenije pred 13. marcem 2020 
in imajo zaposlene delavce za polni delovni čas ter po njihovi oceni 
najmanj 10% zaposlenim mesečno ne morejo zagotavljati najmanj 
90 % dela

Uveljavljanje: vloga na Zavod RS za zaposlovanje

Obdobje upravičenosti: od 1. 11. 2020 do 31. 12. 2020 (Vlada RS 
lahko ukrep podaljša do 30. 6. 2021)

Rok za uveljavljanje: Delodajalec mora sporočiti Zavodu RS za 
zaposlovanje, da je delavcu odredil delo s skrajšanim delovnim 
časom, najpozneje v treh delovnih dneh od dneva odreditve

Višina subvencije:
- 448 evrov na delavca mesečno, ob zagotavljanju dela za 

skrajšani delovni čas v obsegu od 20 do vključno 24 ur 
tedensko,

- 336 evrov na delavca mesečno, ob zagotavljanju dela za 
skrajšani delovni čas v obsegu od 25 do vključno 29 ur 
tedensko,

- 224 evrov na delavca mesečno, ob zagotavljanju dela za 
skrajšani delovni čas v obsegu od 30 do vključno 34 ur 
tedensko,

- 112 evrov na delavca mesečno, ob zagotavljanju dela za 
skrajšani delovni čas v obsegu 35 ur tedensko.

Simon Maljevac

AŽURNE INFORMACIJE NA:

www.bzs.si

dr. Simona Kustec, ministrica za izobraževanje, znanost in šport
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Komisija za marketing Balinarske zveze Slovenije je že sestavila 
osnutek programa praznovanja 70-letnice Balinarske zveze 
Slovenije. Pri zbiranju arhivskega materiala bo dobrodošla tudi vaša 
pomoč. 

V primeru, da posedujete video, foto, zvočni ali knjižni material, 
arhivske primerke balinarske opreme ali  drugi material, ki bi bil v 
pomoč pri obeležitvi obletnice in bi ga bili za določeno obdobje 
pripravljeni odstopiti Balinarski zvezi Slovenije, vas naprošamo, 
da nam to sporočite preko elektronske pošte: simon.maljevac@
balinarska-zveza.si

Vso zbrano gradivo, ki bo donirano Balinarski zvezi Slovenije, bo 
po zaključku razstave popisano in shranjeno v Muzeju športa, ki 
ima status državne ustanove in je osrednji in matični zavod za 
evidentiranje, zbiranje, varovanje, dokumentiranje in predstavljanje 
bogate materialne dediščine slovenske telesne kulture in športa. 
Od leta 2013 muzej deluje kot oddelek Zavoda za šport Republike 
Slovenije Planica.

Že vnaprej se vam zahvaljujemo za sodelovanje!

Simon Maljevac
Sekretar Balinarske zveze Slovenije

BALINARSKA ZVEZA SLOVENIJE

Srečno
2021

Drage balinarke, cenjeni balinarji,

zaključuje se leto, ki ga zagotovo ne bomo tako hitro pozabili. 
Prineslo nam je obilo novih izzivov, s katerimi se bolj ali manj 
uspešno spopadamo. Prišli smo do spoznanja, da moramo na 
prvo mesto postaviti zdravje in svoje najbližje. Tega se 
moramo držati tudi v bodoče. Prepričan sem, da bomo s 
skupnimi močmi stvari hitro postavili v normalo in se lahko 
brezskrbno posvečali osebam in stvarem, ki jih imamo najraje. 
Med slednjimi bodo zagotovo še naprej tudi balinarske krogle, 
ki potrpežljivo čakajo, da jih ponovno primemo v roke in se 
prepustimo balinarskim užitkom. Naj bo leto 2021 polno 
zdravja, sreče in zadovoljstva ter takšnih in drugačnih užitkov 
za vsakogar izmed vas!
Srečno 2021!

Primož Marinko
predsednik Balinarske zveze Slovenije

70 LET BALINARSKE ZVEZE SLOVENIJE

Sodelujte pri proslavi 
70-letnice BZS
BALINARSKA ZVEZA SLOVENIJE BO V LETU 2021 PRAZNOVALA 70 LET. PRI OBELEŽITVI ČASTITLJIVE OBLETNICE LAHKO SODELUJETE 
TUDI VI!



5

TONI TROBEC

Na mladih svet stoji
Toni Trobec uspešno vodi komisijo za mladino pri Balinarski zvezi Slovenije. 

Glavni cilj Komisije za mladino v letu 2021 je dokončati vse projekte, 
začete v letu 2020: Zaključiti državno ekipno prvenstvo za kategoriji 
U-14 in U-18, izpeljati vsaj eno šolo balinanja v Rogaški Slatini, 
imeti čim več enodnevnih kampov za mlade na različnih lokacijah, 
organizirati čim več dogodkov, ki bi vključevali naše mlade balinarje 
iz vse Slovenije, zagnati šolska prvenstva v balinanju in okrepiti 
sodelovanje med klubi in komisijo za delo z mladimi.

Se pri delu z mladimi zgledujete po kakšni tuji državi ali lahko 
govorimo o slovenski šoli balinanja?

Glede na to, da smo v Sloveniji začeli s šolo balinanja ze leta 1995, 
dve leti prej pa izdali priročnik za delo z mladimi, mislim, da lahko 
govorimo o slovenski šoli balinanja. Šole balinanja v Sloveniji so 
bile začetek za mnoge mlade talente in glede na to, da smo v vrhu 
svetovnega balinanja in da to počnemo na en naš poseben način, 
lahko govorimo o slovenski šoli balinanja. Potrudili se bomo, da bo 
naša šola balinanja delovala na še višjem nivoju in da bo odskočna 
deska za še veliko talentov.

Imate v načrtu posebno izobraževanje strokovnih delavcev za 
delo z mladimi?

Seveda. Komisija za mladino si bo prizadevala, da se poleg kadrov, 
ki jih že imamo in ki se že izobražujejo, doda tudi izobraževanje 
delavcev za delo z mladimi. Povezati se želimo s čim  več strokovnjaki 
za izobraževanje mladih kadrov,ki že delujejo v drugih športih in 
seveda z balinarskimi strokovnjaki ter trenerji in skupaj izdelati 
oziroma izpopolniti priročnike in izdati tudi razne video materiale.

Imate morda v mislih pripravo novega učnega gradiva 
(priročniki, video material,...)?

V komisiji že pripravljamo razne nove tehnike in pripomočke za delo 
z mladimi. Nekaj video materiala smo že posneli za sodelovanje z 
Olimpijskim komitejem Slovenije, s katerim odlično sodelujemo na 
dogodkih. Priročnik, ki obstaja iz leta 1993, želimo izpopolniti in mu 
dodati nov in moderen pridih, da bodo treningi zanimivi tudi za naše 
najmlajše.

So regijski centri realna opcija?

V Sloveniji mislim, da imamo registrirane tri ali štiri regijske centre. 
Mislim, da neprekinjeno deluje samo regijski center v Ljubljani in sicer 
na balinišču Krim. V zadnjem času vem, da deluje tudi v Postojni. 
Pohvaliti moram tudi balinarski klub v Kortah, kjer imajo res veliko 
mladih balinark in balinarjev in dobro organizirane treninge. Mislim, 
da so regijski centri realna opcija in v komisiji ter na Balinarski zvezi 
se bomo zavzemali, da se jih zažene še več.

BZS klubom pomaga z nabavo krogel za mlade. Kako bi lahko 
to sodelovanje še dodatno nadgradili?

BZS je letos nabavil krogle za mlade. Razdelili jih bomo takoj, ko bodo 
razmere to dopuščale. Želel bi poudariti, da so Balinarska zveza in 
vse komisije vedno na razpolago vsem klubom za pomoč in vprašanja 
ter organizacijo tekmovanj, kot seveda tudi za delo z mladimi. V 
prihajajočem letu se bomo potrudili, da bomo obiskali čim več klubov 
z mladino in jim predali še več znanja in vsega, kar bodo želeli. Želeli 
bi si tudi več sodelovanja med klubi in komisijo za delo z mladimi in 
upam, da nam bo v prihodnjih letih to uspelo spravit na višji nivo.

Simon Maljevac
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Medtem ko je bilo lansko leto zaradi nesoglasij v francoski balinarski 
zvezi kar dvakrat odpovedano evropsko žensko prvenstvo v Franciji 
je organizacijo prvenstva z zamudo prevzela skupaj z ljubljanskim 
Krimom Balinarska Zveza Slovenije. Ko so se že pričele priprave na 
veliki dogodek, ki bi moral biti v mesecu maju v Ljubljani, je le-te 
prekinila epidemija. Najbolj optimistični smo še vedno upali, da bi 
tekmovanje izpeljali v mesecu avgustu, a se situacija ni stabilizirala, 
tako da je bilo prvenstvo stare celine konec meseca septembra 
dokončno odpovedano. Prav tako je bilo odpovedano tudi svetovno 
prvenstvo, ki bi moralo biti na sporedu jeseni v italijanskemu Alassiu. 
Člane je čakalo evropsko prvenstvo v Franciji in še predno smo 
uspeli izvedeti v katero mesto se bo podala balinarska karavana 
stare celine, je bilo tudi to tekmovanje odpovedano. Enaka usoda 
je doletela mladince in mlajše člane, ki bi morali prav tako v Franciji 
nastopiti na svetovnemu prvenstvu.

Letos nismo dobili niti evropskega klubskega prvaka, tako v moški 
kakor tudi v ženski konkurenci ne. Skala pri članih in Krim pri članicah 
sta tako ostala brez nastopa v evropskemu pokalu. Jeseni smo 
imeli še nekaj upanja, da bi do konca letošnjega leta le izpeljali vsaj 
kontinentalna tekmovanja, a je bilo kaj hitro jasno, da iz te moke ne 
bo kruha.

VIRUS

Koronavirus osiromašil 
mednarodno sceno
Koledarsko leto 2020 si bomo zapomnili po pravem balinarskem mrku na mednarodni balinarski sceni in po neverjetni seriji odpovedi 
največjih letošnjih tekmovanj, ki so ji botrovali ukrepi po vsem svetu vsled izbruhu epidemije.

Odpadli so tudi nekateri tradicionalni turnirji na katerih so navadno 
blesteli slovenski balinarji. To velja predvsem za dva velika turnirja 
na Hrvaškem, Pazin in Klana, pa tudi na domačem turnirju POLJE 
OPEN, ki je že postal stalnica na mednarodnem koledarju.

Medtem, ko v hrvaški in francoski ligi nimamo predstavnikov, smo 
morali vse do septembra čakati na letošnjega italijanskega prvaka. 
Nastop v končnici so si od Slovencev zagotovili Jure Kozjek z La 
Perosino ter Davor Janžič in Aleš Borčnik z BRB Ivreo. Dolg premor 
je opravil svoje, obe favorizirani ekipi sta bili poraženi v polfinalu, na 
veliko presenečenje pa je v velikem finalu, prvič v zgodovini, slavila 
Noventa. V finalu so balinarji Novente premagali Gaglianico.

Evropska in tudi svetovna balinarska zveza sta se znašli pred 
zahtevno nalogo. V teku je že usklajevanje tekmovalnega koledarja 
za prihodnje leto. Osnutek bo pripravljen z upanjem na optimalne 
pogoje, epidemiološka slika pa nam bo seveda, tako kot letos, krojila 
dejansko izvedbo.  Vsi skupaj lahko le upamo na najboljše, zato 
upoštevajmo vse ukrepe in ostanimo zdravi.

Boštjan Hegler
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Zaradi virusa Covid-19 so bila v letu 2020 odpovedana številna 
balinarska tekmovanja, med drugim tudi nastopi v Evropskem 
klubskem pokalu.

Slovenska prvaka Skala in Krim sta tako ostala pred vrati 
Evropskega pokala in čakata na boljše čase ter sprostitev 
zdravstvenih razmer, ki bodo omogočale nadaljevanje tekmovanja 
in vrnitev gledalcev na tribune.

Med leti 1992 in 2019 so slovenski klubi v Evropskem pokalu za 
člane nastopili 47-krat. Od leta 1992 do 2001 je v EP za Slovenijo 
nastopal državni prvak, od leta 2002 do 2019 pa smo imeli dva 
predstavnika. Tako je v preteklih 29-ih letih v EP za člane nastopilo 
18 različnih slovenskih klubov, ki so skupaj odigrali 47 evropskih 
tekem in sedemkrat nastopili v finalu, trikrat v polfinalu ter 26-
krat v četrtfinalu, 11-krat pa so izpadli že v predtekmovanju.

Daleč najuspešnejši slovenski klub v Evropskem pokalu med člani 
je bil Lokateks Trata iz Škofje Loke, ki je nastopil kar 16-krat. 
Svojo najboljšo uvrstitev so dosegli z drugim mestom leta 2016, 
ko so postali viceprvak po porazu z italijanskim Pontesejem. Še 
pred tem pa so leta 2000 osvojili tretje mesto. Poleg Lokateks 
Trate, sta viceprvaka postala še Mlinar Padna leta 2002, po 
porazu proti italijanski BRB Ivrei in ljubljanski Krim, ki ga je leta 
2009 v finalu premagal Trio Buzet. V finalih najboljših štirih ekip 
so nastopili še Skala, Polje in Milje Tela, ki so zasedli nehvaležno 
4. mesto.

Poleg Lokateks Trate, so Slovenijo v EP članov predstavljali še 
Hrast iz Kobjeglave s štirimi nastopi, trikrat so igrali Center PV 
iz Kranja, Luka Koper in ljubljanski Krim, dvakrat so nastopili 
Skala, Brdo, Polje, Sloga in Zabiče, po en nastop pa so imeli Milje 
Tela, Balinček, Planina Ribnikar, Mlinar Padna, Polje Balinček, AIK 
Antena, Zarja Balinček in Agrochem.

Od leta 1992 so od skupno 29 naslovov evropskih klubskih 
prvakov pri članih kar 23-krat slavili italijanski klubi (samo BRB 
Ivrea sedemkrat), štiri naslove so osvojili klubi iz Francije, po dva 
pa hrvaška predstavnika, Zrinjevac in Trio Buzet. Slovenci na 
naslov Evropskega klubskega prvaka pri članih še čakamo. Res 
pa je, da so v tujih ekipah, ki so osvojile naslov EP, igrali številni 
slovenski igralci.

Od leta 2005 nastopajo v Evropskem klubskem pokalu tudi 
članice. Če so med člani briljirali italijanski klubi, so bile pri 
članicah razred zase francoske predstavnice, ki so osvojile kar 13, 
od skupno 15 evropskih naslovov. Preostala dva naslova pa sta 
pripadla italijanskemu Butriu in slovenskemu Krimu iz Ljubljane, 
ki je poleg naslova Evropskega klubskega prvaka leta 2011, 
osvojil še pet drugih, tri tretja in štiri četrta mesta. Le dvakrat pa 
je ostal pred vrati finala. Poleg Krima so dvakrat v EP nastopile 
tudi balinarke Kolektorja iz Idrije, ki so bile enkrat tretje, enkrat 
pa so izpadle v četrfinalu.

Leto 2020 se je v Sloveniji, kot v večini evropskih držav, končalo 
brez mednarodnih nastopov. Odpadla so svetovna in evropska 
prvenstva v vseh kategorijah, odpadlo je tudi tekmovanje v 
Evropskem klubskem pokalu, tako med člani kot med članicami.

A prihaja leto 2021 in slovenski balinarji in balinarke smo kljub 
trenutno nezavidljivim razmeram pripravljeni na največje podvige 
tudi v prihajajočem letu. Računajte na nas!

Dušan Butinar

Računajte na nas
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Na skupnem druženju na daljavo je vodstvo Balinarske zveze 
Slovenije predstavnikom superligaških klubov, ki so se zbrali v 
polni zasedbi, predstavilo trenutne aktivnosti in veljavne Odloke, 
ki se nanašajo na možnost začetka tekmovanja v domačem elitnem 
klubskem tekmovanju, v katerem je v lanski sezoni slavila sežanska 
Skala.

Predsednik BZS Primož Marinko je pojasnil, da trenutno veljavni 
Odlok ne dovoljuje izvedbe tekmovanja, dodatna ovira pričetku 
superlige pa je tudi trenutno epidemiološko stanje v državi. Nekateri 
klubi zaradi občinskih odlokov trenutno še nimajo na voljo dvoran 
za treninge in tekmovanja, zato bo potrebno na nadaljnje odločitve 
glede predvidenega pričetka tekmovanja počakati vsaj do sredine 
januarja, ko se bo vodstvo tekmovanja ponovno sestalo s klubi in 
pretehtalo položaj.

“Trenutna situacija še ne dovoljuje začetka tekmovanja. Še naprej se 
bomo trudili, da bomo klubom zagotovili vse uradne informacije ter 
jim pomagali pri kontaktih s pristojnimi organi,” je pojasnil Marinko.

Klubom je bila predstavljena vsa dokumentacija, ki jo je s strani 
pristojnih organov pridobila BZS, obenem pa so jim bili predstavljeni 
tudi dokumenti, ki jih bo potrebno pridobiti pred pričetkom 

SUPER LIGA

Superligaši čakajo na 
zeleno luč
V drugem decembrskem tednu se je vodstvo Balinarske zveze Slovenije sestalo s predstavniki vseh superligaških klubov. Tema 
sestanka je bila pričetek superligaškega tekmovanja za sezono 2020/21.

tekmovanja.

Pričakovano je najdaljšo razpravo zahteval predlog Tekmovalne 
komisije BZS o spremembi sistema tekmovanja v superligi, ki 
po besedah Gregorja Moličnika prinaša krajše tekmovanje ter 
enakovredne pogoje za vse klube. 

Deset superligašev bi bilo na podlagi končnih rezultatov rednega 
dela lanske sezone razdeljenih v dve skupini s po petimi ekipami. Po 
desetih odigranih krogih bi se po dve najboljši ekipi iz vsake skupine 
uvrstili na zaključni turnir, medtem ko bi se zadnjeuvrščeni ekipi 
borili za obstanek v superligi. “Predlagan sistem omogoča zaključek 
tekmovanja v manj kot treh mesecih ter enakovredne pogoje za vse 
klube. Glede na trenutno situacijo moramo biti fleksibilni,” je še dodal 
Moličnik.

Predstavniki klubov so se z omenjenim predlogom v večini 
strinjali, nekateri pa so podali pripombe, predvsem glede izpada 
zadnjeuvrščene ekipe iz superlige. Vse pripombe klubov na predlagan 
sistem tekmovanja bo dodatno obravnavala Tekmovalna komisija 
BZS, nato pa bo usklajen predlog romal v potrditev na Izvršni odbor 
BZS. 

Simon Maljevac

Nova spletna stran

www.bzs.si
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www.palma.si  I  051 380 838

POLETJE 2021 
JADRAN 
pod Palmo
Ultra First minute

Zakaj se First Minute za Jadran najbolj splača?
• NAJVIŠJI POPUSTI - DO 30% 
 Za rezervacije do 31.12. in dodaten 5% popust za rezervacije do 30.11.
• NOVO - GARANCIJA ZA SPROŠČENO IN VARNO PRIJAVO
 Do 31. 12. 2020 plačilo akontacije SAMO 50€ na osebo, razliko do 30% doplačate do 31.03.2021 in brezplačna odpoved do 31.1.2021.
• GARANCIJA NAJNIŽJE CENE in NAJVIŠJI POPUSTI

• NOVO - COVID GARANCIJA
 Brezplačna odpoved aranžmaja, v kolikor preide država na rdeč seznam, odsvetovan seznam potovanj, oziroma je razglašena epidemija.

Popust
velja za artikle

na kuponu.
Veljavnost kupona:

27. 11. 2020 - 31. 12. 2020.

VELIKI SPONZOR

za popust s kodo 
dobite na naši spletni strani ...

KUPON
BZS30

MAS AVTO d.o.o., Industrijska cesta 4 F (Kromberk), 5000 Nova Gorica

T: 05/ 333 03 03  •  E: kiaprodajang@masavto.si



Aleš Borčnik
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DRAGO ŠTUNF

Odlični pogoji za 90 
članic in članov
Balinarski klub Orlek ORO MET Pivka in Balinarski klub Pivka: »Edina želja v novem letu je, da bi lahko spet trenirali in tekmovali.«

Balinarski klub Pivka je eden največjih klubov v Sloveniji. Imajo 
močno moško in žensko ekipo v 1. ligi, pa tudi zelo povezano ekipo 
mladink in rekreativcev. Balinarski klub Orlek ORO MET Pivka in 
Balinarski klub Pivka (ženski klub) imata skupaj 90 članov in članic 
s plačano članarino. Moj sogovornik je bil tokrat Drago Štunf, tajnik 
kluba, strasten balinar in častni občan Pivke v letu 2016.

Kako je s podmladkom v klubu? Se veliko mladih odloča za 
balinanje? 

S podmladkom je težava kot povsod drugje. Otroci imajo na razpolago 
veliko športnih panog, ki so bolj družabne in atraktivne in katere 
tudi v šolah namenijo več pozornosti, jih postavljajo na prvo mesto. 
Z balinanjem se tako ukvarja le nekaj otrok balinarjev. Srečo imamo 
z mladinkami, ki, kot dobre prijateljice, zelo zavzeto in z veseljem 
trenirajo in nastopajo.

Koliko je star najmlajši in koliko najstarejši član?

Naš najmlajši član ima 9 let, najstarejši član 84 let, najstarejša članica 
pa kar 93 let.

Kje imate treninge? Kako sedaj, v času novega koronavirusa, 
potekajo? Kako se je klub spopadel s tem obdobjem?

Za treninge in tekmovanja imamo odlične pogoje, saj imamo poleg 
balinarske dvorane še zunanje balinišče in klubski bife ter prostor 
za pripravo hrane. Klub je lastnik kompletnega objekta, za katerega 

imamo tudi uporabno dovoljenje. V izgradnjo tega objekta smo 
vložili več kot 25 let dela in tudi večji del sredstev, ki smo jih zbrali 
s pomočjo sponzorjev, saj smo več kot polovico sredstev zagotovili 
sami, drugo polovico pa smo dobili od občine in Fundacije za šport. 
Balinarsko dvorano koristijo, poleg ekipe članic in članov, še mladinke 
in otroci ter veteranke in veterani. V dvorani so nastopali tudi člani 
BK Košana v Super ligi. V letošnjem letu smo vse dneve, ko nam je bilo 
to dopuščeno, redno trenirali in nastopali z vsemi šestimi ekipami.

Katere dogodke, tekmovanja, turnirje organizirate? Vaš klub 
je namreč znan kot zelo dober organizator dogodkov.

Letos smo organizirali le nekatere od predvidenih turnirjev in 
tekmovanj, in sicer:
- Odprto prvenstvo Pivke ONA-ON. Nastopilo je 23 dvojk.
- Odprto prvenstvo Pivke dvojke. Nastopilo je 32 dvojk.
- Mednarodni ženski turnir. Nastopilo je 12 ekip.
- 27. klubsko prvenstvo dvojk. 
- Klubsko prvenstvo ženskih dvojk.

V načrtu smo imeli še kar nekaj dogodkov, ki pa nam jih, zaradi 
ukrepov, žal ni uspelo organizirati:
- 28. mednarodni članski turnir Ivan Černetič, na katerem redno 

nastopi 24 klubov iz Italije, Hrvaške in Slovenije.
- Turnir dvojk ob Dnevu samostojnosti in enotnosti.
- 28. klubski prvenstva enojk.
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- Žensko klubsko prvenstvo enojk.
- Klubsko prvenstvo ONA-ON
- Turnir veteranov in veterank v sodelovanju z Društvom 

upokojencev.
- Zimsko trim ligo.

Tudi sam ste balinar, v klubu pa delujete kot tajnik, ste pa 
aktiven na marsikaterem področju. Ste tudi častni občan 
Pivke v letu 2016. Kdo vam je približal ta šport in kaj vam je 
pri njem najbolj všeč, kaj vas je navdušilo?

Moj oče je bil strasten balinar. Že leta 1961 je bil prvak mesta Buenos 
Airesa (Argentina). Z njim sem balinal doma kot otrok in kasneje tudi 
na raznih tekmovanjih v Ilirski Bistrici. Dokler je lahko še zbijal, ga 
nisem nikoli premagal. Balinanje je lep šport, ki ga lahko igraš kot 
otrok ali kot starostnik. Je pa tudi eden redkih športov, kjer lahko, z 
res dobrim dnevom, premagaš tudi najboljše.

Na kateri dosežek ste v klubu najbolj ponosni in kakšne so 
vaši cilji in želje v letu, ki prihaja?

Klub je imel v 44-letni zgodovini delovanja veliko izjemnih športnih, 
organizacijskih in družbenih uspehov, za kar so naši člani prejeli 
številna priznanja. Imeli smo in še imamo številne državne prvake in 
prvakinje. Edina naša želja za naslednje leto pa je, da bi lahko spet 
trenirali in tekmovali.

Kje lahko spremljamo, kaj se dogaja v klubu? Imate svojo 
spletno stran, družbena omrežja?

Delo našega kluba lahko spremljate na facebook strani kluba: 
Balinarski Klub Oro Met.

Manca Hribovšek
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Po Rogaški, ki ima danes lepo dvorano, so se začela graditi še igrišča 
v Šentjurju, Gorici pri Slivnici, Šmarjah pri Jelšah in Grobelnem ter 
enostezno v Pristavi in Imenu. Tako se je ta zanimiva športna igra 
razvijala, kvaliteta igranja je rasla, predvsem na pobudo in s pomočjo 
igralcev Rogaške.

V Šmarju so ljubitelji balinanja najprej igrali na eni stezi, pri Cverlinovih 
na Vrhu pri Šmarju. Leta 2008 pa so sami naredili dve stezi pri 
OŠ Šmarje in tako se je začela zgodba z balinanjem. Z ureditvijo 
športnega parka se je zgradilo še dvostezno balinišče. Pomoč pri 
treningu in učenje pravil igre so dobili v Rogaški Slatini. Prijavili 
so se v Savinjsko ligo in nastopali dve sezoni ter razmišljali o ligi z 
bližnjimi ekipami. Skupaj z Rogaško je Medobčinska športna zveza 
Šmarje razpisala ligo za ekipe v bližini in jo poimenovala Kozjanska 
liga. Prvo leto je sodelovalo šest ekip in sicer iz Rogaške, Šentjurja 
in Šmarja, kasneje pa so se pridružile še ekipe Gorice, Slovenske 
Bistrice, Grobelnega in Štor. Sedaj redno tekmuje približno 10 ekip. 
Kvaliteta igre izboljšuje, saj se morajo igralci Rogaške že kar dobro 
potruditi, če želijo zmagati.

»V letošnjem letu, ko gre marsikaj narobe, smo imeli kar precej težav. 

NA KOZJANSKEM

Na Kozjanskem ima 
balinanje dolgo tradicijo
Balinanje ima na Kozjanskem že kar nekaj tradicije, vendar le v Rogaški Slatini. V ostalih krajih pa se je balinanje začelo širiti šele 
v zadnjem času, ko so se na pobudo športnih delavcev začela graditi balinišča. Balinanje na Kozjanskem in Kozjansko ligo nam je 
predstavil Jaka Rihtarič, sekretar Športnega društva Šmarje pri Jelšah.

Že na začetku, a smo prvi del nekako izvlekli. V drugem delu lige pa 
se je ustavilo pred zadnjim krogom. Odigrali ga bomo v Zimski ligi 
Rogaška ali pa pred začetkom prihodnje sezone,« pove Rihtarič. V 
igri za zmagovalca lige Kozjansko ostajajo tri ekipe - Kovinar Štore, 
Gorica in Slovenska Bistrica.

»Vsekakor pogrešamo ženske ekipe. Dve ekipe smo že imeli, a 
sta prehitro obupali. Pa tudi mladina nam manjka, povsod. Oživiti 
je potrebno tudi balinanje v Imenem, Pristavi, nekaj pa se dogaja 
tudi v Mestinju. Potrebno bo seveda počakati, da čas naredi svoje, 
precej pa moramo postoriti tudi sami in pritegniti k sodelovanju več 
ljubiteljev športne rekreacije. Naše delo vseskozi spremlja Milenka 
Blažević, ki redno poroča v lokalnih medijih, letos tudi na spletni 
strani Balinarske zveze Slovenije in v glasilu Balinar, ki daje poudarek 
tudi na rekreativnem balinanju. Upamo in prepričani smo, da bo 
nova sezona boljša, da bo prinesla več radosti, druženj, sodelovanja, 
predvsem pa zdravja,« zaključi Rihtarič.

Vsem ljubiteljem športne rekreacije in športa nasploh,  VSE 
NAJBOLJŠE V NOVEM LETU 2021!

Milenka Blaževič
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Z balinanjem sem se prvič srečal še kot najstnik na gostilniškem 
balinišču gostilne Lovše v ljubljanskih Sneberjah. Športno balinarsko 
pot sem pričel leta 1968 pri balinarskemu klubu »KEMIČNA«, že dve leti 
kasneje pa sem prvič osvojil prvenstvo Ljubljane v igri posameznikov, na 
veliko presenečenje vseh mi je uspelo premagati tudi Mileta Đurovića, 
takratnega jugoslovanskega državnega prvaka. 

Ste eden izmed ustanoviteljev ŠD Sloga. Kako se spominjate 
začetkov?

Leta 1972 smo ustanovili Kegljaško-balinarski klub Sloga, ki je se v 
devetdesetih letih preimenovalo v Športno društvo Sloga in res je, sem 
eden izmed ustanovnih članov.  Sprva smo nastopali v Zajčji Dobravi, čez 
dobro desetletje pa smo se preselili v Sneberje, v sedanji športni park ob 
reki Savi. Takratna krajevna skupnost nam je dovolila izgradnjo balinišča, 
gradbeno podjetje, ki je gradilo bližnje naselje, pa nam je po končani 
gradnji podarilo montažno hišico, ki v športnemu parku stoji še danes 
in nam služi kot lokal in istočasno tudi kot klubski prostor. V tem času 
so vsi takratni člani novoustanovljenega kluba opravili veliko število 
udarnih delovnih ur in tudi sam sem bil med njimi. Veliko je bilo potrebno 
postoriti, da smo nekako dokončali končno podobo športnega parka, ki pa 
se je v naslednjih letih še nadgradila. 

V tistem času ste bili poznani tudi kot odličen kegljač. Kako ste 
usklajevali nastope v obeh športnih panogah?

Ni bilo lahko. Velikokrat se je zgodilo, da smo popoldne najprej odigrali 
balinarsko tekmo, ker smo bili pa skoraj vsi balinarji tudi kegljači, smo 
športno udejstvovanje nadaljevali zvečer na kegljaški tekmi. To je znalo 
biti kar naporno, smo bili pa takrat mlajši in gnala nas velika želja po 
tekmovanjih. Kegljanje smo zaradi zapleta s kegljiščem v Zadobrovi 
kasneje opustili ter se vsi skupaj  posvetili le balinanju.

Čeprav ste »Slogaš« po srcu ste vseeno dvakrat le zamenjali 
sredino. Kako to? 

S soigralcema Gorencem in Mejačem sem tvoril jedro naše ekipe, ki je 
nastopala v drugi jugoslovanski ligi.  Bili smo res dobri in nepopustljivi 
balinarji. Leta 1984, ko se je pričela takrat jugoslovanska super liga, sem 
se odzval vabilu sosednjega Polja in s tem izzval kar nekaj negodovanja. 
V tej sezoni se je Sloga, takrat brez mene, uvrstila v najvišji rang 
tekmovanja in že naslednjo sezono sem se vrnil nazaj. Spomnim se prve 
tekme v tej sezoni, ko je Polje gostovalo pri nas v Sneberjah. Tekmo 
je obiskalo veliko število gledalcev, gostujoči navijači pa so se za Savo 
pripeljali v dolgi bučni koloni, donela so trobila in glasba, mi pa smo uspeli 
na tej tekmi v neverjetni atmosferi tudi zmagati. Nepozabno. Slogo sem 
zapustil še enkrat in sicer leta 1996, ko je vajeti kluba prevzela mlada 
generacija, ki je deset let kasneje osvojila tudi naslov državnih prvakov. 
Več kot deset let sem nastopal za Brdo, potem pa ko se je super liga 
preselila v dvorane in sta se tako Sloga kot Brdo preselila v nižji rang , je 
napočil čas za vrnitev.

Tudi vaša generacija se lahko pohvali z nekaj lovorikami. 

Kot ekipa se lahko pohvalimo s tremi naslovi pokalnih prvakov Jugoslavije. 
Sam sem nanizal kar nekaj lepih uvrstitev na republiških prvenstvih preko 
katerih je lahko tekmovalec uvrstil na državno prvenstvo. Na takratnem 
državnem nivoju se lahko sam pohvalim s tretjim mestom v natančnemu 
zbijanju medtem ko je v moji zbirki kar nekaj lovorik iz republiških in 
ljubljanskih prvenstev. Lahko se pohvalim z naslovom slovenskega 
prvaka v igri posamezno, ki sem ga osvojil leta 1977 v Mariboru, v tej 
disciplini pa sem bil trikrat tudi ljubljanski prvak. 

DUŠAN KEBER

Brez krogel ne gre
Legendarni balinar in nepogrešljivi član ŠD Sloge Dušan Keber je letos spomladi praznoval svoj osemdeseti rojstni dan, ob njegovim 
visokem osebnim jubilejem pa sem z njim opravil krajši razgovor. Obujala sva spomine na njegovo balinarsko pot.

Sedaj ste vodja ekipe in seveda tudi igralec, ki ga je še vedno 
težko premagati. Potem ko ste bili še lani tik pod vrhom tabele, 
začetek letošnje sezone ni bil ravno obetaven. 

Zadnjih nekaj let sem vodja ekipe, istočasno pa tudi igram. Na igrišču 
dam vedno vse od sebe, v igri posamezno mi je še lani uspelo premagati 
šest nasprotnikov, izgubil sem le enkrat. Lansko sezono je na polovici 
prekinila epidemija, letošnjo pa smo pričeli precej zdesetkani, saj nekaj 
naših ključnih igralcev pestijo poškodbe. Zato je bila prekinitev letošnje 
sezone kar dobrodošla, prepričan sem, da bomo spomladi boljši. Tudi sam 
nisem bil v najboljši formi, se pa vedno bolj poznajo tudi leta, ki jih imam. 
Zato ekipi bolj pomagam, nisem pa več ključni igralec. 

Kljub letom pa skoraj ne mine dan brez obiska balinišča. 

Res sem aktiven skozi vse leto. Od spomladi do jeseni sem vpet v ligaško 
tekmovanje, čez zimo nastopam v zimski ligi v Šiški, igram pa tudi za 
ekipo našega Društva upokojencev. Med drugim sem zadolžen tudi za 
pripravo igrišč v našemu športnemu parku in tudi s tem ni malo dela.

Taka športna aktivnost zahteva tudi večjo odsotnost od doma. 
Kako gleda na to družina?

Moram izpostaviti soprogo Silvo, ki me pri mojem športnem udejstvovanju 
redno spremlja in popolnoma podpira in bi se ji ob tej priložnosti tudi 
zahvalil.  Tudi sama je bila dolga leta aktivno vpeta v delo Balinarske 
Zveze Slovenije, skupaj pa sva še vedno aktivna pri delu OBZ Ljubljana. 
Kot zanimivost naj omenim, da sva bila skupaj uspešna tudi na terenu, 
kar petkrat sva osvojila turnir mešanih parov ONA&ON, ki ga je dolga 
leta organizirala ŠD Zarja. Tudi sin Dušan je dolgoletni balinar, bil je član 
ekipe, ki je leta 2006 osvojila naslov državnih prvakov. Skupaj nastopava 
in zastopava barve Sloge in upam, da bo še nekaj časa tako. 

Balinanje je v zadnjih letih možno spremljati tudi na malih 
ekranih?

Redno spremljam prenose na HEGY TV, sem ter tja si ogledam tudi 
kakšen prenos tekme iz italijanske lige, če se le da pa si kakšno tekmo 
ogledam tudi v živo, predvsem mislim tekme super lige, ki jih doma odigra 
ljubljanski Krim. Škoda, da trenutno ni več ekip iz Ljubljane v najvišjem 
rangu tekmovanja. Še vedno zagovarjam stari sistem, ko se je super liga 
igrala spomladi in jeseni, tudi na zunanjih igriščih. 

Dušan Keber je trenutno predsednik tekmovalne komisije pri OBZ 
Ljubljana, od leta 1992 je tudi sodnik in kljub letom ga še danes lahko sem 
ter tja vidimo vlogi sodnika na kakšni od tekem ljubljanskih območnih lig. 
Ima naziv inštruktor balinanja,  bil pa je tudi med prejemniki zlate značke 
Balinarske Zveze Slovenije.

Boštjan Hegler
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Kje ste spoznali prve osnove balinanja in kdo vas je navdušil?

Za večino športov, s katerimi sem se ukvarjal (streljanje z zračno 
puško, kegljanje in odbojka), me je navdušil oče Zdravko. Tako je bilo 
tudi z balinanjem. Sam je popoldneve preživel v družbi balinarjev v 
Luciji, jaz pa sem ga spremljal in opazoval. Nekega dne, če se ne motim 
sem bil star 14 let, sem prvič zalučal krogle. In tako se je pričela moja 
tekmovalna pot v balinanju. Pričel sem kot pionir, nato mladinec in 
član klubih Prijatelj, Antena, Koper in Izola. V prvem klubu Prijatelj 
sem kot mladinec dosegel vidne uspehe tudi na državnih prvenstvih.

Prelomnica v vašem življenju je bil prehod v sodniške vode.

Sodniški izpit za območnega sodnika sem opravil pri 18-ih letih, 
ko sem še aktivno balinal. Zame je bila največja prelomnica ta, da 
me je takratni predsednik sodniške komisije g. Nikolič predlagal za 
mednarodnega sodnika. Bil sem razmeroma mlad, a pri 29-ih letih 
dokaj izkušen sodnik, ko sem oblekel opremo z znakom F.I.B.

Je bilo izobraževanje za takratnega sodnika dostopno ali ste 
si sami pomagali pri izobraževanju?

Izobraževanje za sodnika  je bilo dostopno glede na takratne 
razmere brez interneta. A na tem mestu je potrebno poudariti, da se 
v dobrega sodnika razviješ na terenu, ob pomoči mentorjev, kolegov 
in z izmenjavo izkušenj. Vedno sem bil obkrožen z odličnimi sodniki, 
ki so mi bili za vzgled in od njih sem se veliko naučil.

Bili ste mladi sodnik začetnik. Kako ste se znašli v tej vlogi?

Še danes se spomnim prve tekme, ki sem jo ob pomoči mentorja, žal 
pokojnega g. Stegla, sodil v Padni. Priznam, da je bilo prisotno kar 
nekaj treme, tako da so bili vsi napotki in navodila dobrodošli. Glede 

BOJAN TAŠKAR BELOGLAVEC

Ponosen Primorec, ki je 
postal Štajerec
Bojan Taškar Beloglavec, balinar, sodnik in mednarodni delegat s ponosom pove, da je rojen Primorec, ki se je pred 14 leti preselil na 
Štajersko. K selitvi je največ pripomogla ljubezen do žene Sabine. Po izobrazbi je magister ekonomije, zaposlen na banki kot analitik 
za kreditna tveganja. Je zelo dober oče dveh hčera Zarje in Ize.

na to, da sem vzporedno balinal in sodil, so mi tekmovalne izkušnje 
prišle prav predvsem pri poznavanju pravil.

Sodili ste veliko tekem, tako doma kot v tujini. Katera sojenja 
so vam ostala v najlepšem spominu?

Glede na to, da sem kot sodnik aktiven že 25 let, je za mano veliko 
sojenj v vseh rangih tekmovanj - na državnih prvenstvih in na 
mednarodnih tekmah. Na slednje imam zelo lepe spomine, predvsem 
na Svetovno prvenstvo članov v Grudah (BIH), prvo Evropsko 
prvenstvo članic v Rogaški Slatini in še bi lahko našteval. Prijetne 
izkušnje sem doživel tudi v Chieriju v Italiji, Saint Valbuju v Franciji 
in na Komiži.

Sedaj ste tudi delegat na mednarodnih tekmovanjih.

Delegat sem postal lansko leto, na pobudo Primoža Marinka, 
predsednika BZS. Ravno leto dni je minilo odkar sem se prvič preizkusil 
tudi v tej vlogi. Opravljal sem jo na Svetovnem prvenstvu za člane v 
Mersinu v Turčiji. Kot delegat si na prvenstvu zadolžen, da disciplina, 
ki je pod tvojim okriljem, poteka brez zapletov. Si vez med vodstvom 
tekmovanja, sodniki in igralci. Zadolžen sem bil za igro dvojic in 
posamezno. V naloge delegata sodijo spremljanje rezultatov, njihova 
evidenca, komunikacija s sodniki v kočljivih situacijah, zagotovitev 
ustreznih pogojev za igro ter tolmačenje pravil.

Vemo, da se sodniškemu delu veliko sodnikov odpoveduje. Je 
to starost ali je problem kje drugje? Kaj opažate pri sojenju na 
tekmah kot kontrolor sodnikov?

Ocenjujem, da je dejavnikov več. Med njimi je zagotovo med 
pomembnejšimi starost, a ključen je verjetno odnos do sodnikov, 
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katerim se nalaga vedno nova opravila in zadolžitve. Tu so še razni 
pritiski s strani širše balinarske javnosti, ki smo jih deležni sodniki, če 
storimo kakšno napako. Ko vse to daš na tehtnico, oceniš, da je boljše 
imeti mir in piščalko postaviš v kot.

Sodniki v Sloveniji sodijo na visokem nivoju. Žal so tu tudi izjeme, ki 
sodnikom kvarijo sloves, a ravno tem želimo pomagati s kontrolami 
sojenja. Namen kontrole je namreč dvigniti nivo sojenja, odpraviti 
napake in poenotiti sojenje. Pri kontrolah se ugotavlja upoštevanje 
Mednarodnega tehničnega pravilnika in pravil o tekmovanjih ter 
drugih aktov BZS. Sodniki se vsako leto izpopolnjujejo v licencah, 
kjer osvežujejo znanje in se seznanjajo z novostmi. Osebno menim, 
da je sojenje balinanja svojevrsten izziv, saj je ogromno pravil, izjem 
in skoraj vsakoletnih spremembah, ki jim moraš slediti.

Nam lahko zaupate kakšno anekdoto iz tekmovanj?

Na svetovnem prvenstvu za ženske sem imel čast spoznati 
balinarskega kolega iz Kitajske, gospoda Lizu. Dobro sva sodelovala, 
pravzaprav sem mu bil mentor, a se mu je med intervencijo na igrišču 
pripetil neljub dogodek, ki nas je celo prvenstvo spravljal v smeh. 
Meril je večjo razdaljo med kroglami, kar pomeni, da je potreboval 
teleskopski meter. Običajno se takšnega merjenja lotita dva sodnika. 

Hoteli smo mu pomagati, a nas ni slišal. Tekom merjenja je pregrobo 
izvlekel meter, ga izruval in premaknil kroglo. Na večerji ga je delegat 
dregnil, da je njegovo merjenje predvajala televizija. Takrat je sledil 
smeh do solz.

Kakšne so odlike dobrega sodnika?

Predvsem to, da je nepristranski. Biti mora umirjen, dosleden in 
pozorno spremljati potek tekme. Zelo pomembno je, da je odločen 
in da ne podleže pritiskom s strani igralcev in vodij. Velika odlika 
dobrega sodnika je znati priznati storjeno napako.

Kako bi opisali vaše sodelovanje s pomlajenim vodstvom BZS?

Veseli me, da je vodstvo BZS, s predsednikom na čelu, ambiciozno in 
željno napredka. Vse komisije delajo zelo zavzeto in med seboj dobro 
sodelujejo. To se vidi tudi navzven, v novih formatif tekmovanja, 
s prisotnostjo v medijih in popularizacijo balinanja med mladimi. 
Ocenjujem, da tudi kot član Sodniške komisije, z vodstvom odlično 
sodelujem.

Kaj počnete v prostem času? Vas kdaj zamika, da bi ponovno 
balinali?

Veliko prostega časa preživim aktivno s hčerkama. S kužkom so 
moji zvesti spremljevalci na pohodih po Pohorju, pri rolanju in 
vrtnih opravilih. Zelo rad spečem kakšno pecivo, rešim križanko in si 
ogledam dober film. Sicer pa sem ponosen, da sem letos postal pravi 
Slovenec, saj sem se julija povzpel na Triglav. Ob selitvi v  Maribor 
in ob ustanavljanju družine sem se zavestno odločil, da bom nehal 
balinati. Tako sem se lahko bolj posvetil svojim najdražjim, ostalo 
pa je nekaj časa za sojenje. Velikokrat me balinarji »žicajo«, da bi 
ponovno balinal, a me še niso uspeli prepričati.

Iztekajo se zadnji dnevi zelo zanimivega leta. Kaj bi zaželeli vsem 
balinarjem in vodstvu BZS?

Takšnega leta ne pomnimo. Covic-19 je zelo prizadel tudi nas 
balinarje. Vsem balinarjem in vodstvu BZ želim veliko zdravja ter 
osebne in balinarske sreče.

Milenka Blažević

REVIJA BALINAR JE IZDANA S SOFINANCIRANJEM FUNDACIJE ZA ŠPORT



18

ZALA VINDIŠAR

Zala Vindišar, iz BŠK 
Krim do nogometne 
reprezentance
»Pri obeh športih moraš biti zelo discipliniran. Potrebno je veliko truda in treninga. Pri obeh panogah pa je najbolj pomembno, da si 
med tekmo z glavo pri stvari.«

Današnja nadobudna slovenska športnica, s katero sem opravila 
čudovit intervju, je Zala Vindišar. 20-letna punca iz Dragomerja. Po 
končani srednji šoli jo je pot zanesla v študij varnosti in policijskega 
dela, kjer se, poleg učenja, ukvarja tudi z nogometom. A pred tem, 
še v obdobju osnovne šole, se je Zala preizkusila v rokometu, kjer 
je bila po dobrem letu tudi v reprezentanci in v našem najljubšem 
športu – balinanju.

Zala, povej mi najprej, kje in kdaj si prvič izvedela za 
balinanje?

Že, ko sem bila čisto majhna me je dedek Slavko vsako popoldne 
peljal na igrišče v Dragomer. Tam je balinal s svojimi prijatelji, jaz pa 
sem se igrala s kroglami.  Poleg njega sta v tistih časih balinala tudi 
stric Blaž in oče Damjan,  ki je bil tudi večkratni državni prvak, sedaj 
pa se z balinanjem ukvarja rekreativno. In tako sem že od malih nog 
hodila na igrišče in se tam igrala. Resneje sem se pa z balinanjem 
začela ukvarjati v 8. razredu (pri 14 letih), ko sem se pridružila ekipi 
Krima. 

V Sloveniji je malo mladih, ki igra ta šport, še manj pa žensk. 
Kako to, da si se odločila zanj?

Za balinanje sem se odločila, ker sem ravno končala z igranjem 
rokometa, nogometa pa žal nisem mogla več igrati s fanti, saj sem 
bila zanje prestara (trenirala sem v Dragomerju, v okolici pa starejše 
nogometne selekcije ni bilo).

Ker sem čutila potrebo po ukvarjanju s športom, sem se odločila, da 
bom balinala, saj sta me pred tem že navdušila dedi in oče. Balinanje 
pa mi je bil tudi nov izziv. In tako sem najprej začela balinati za ekipo 
Krim zmajčki (mlajša selekcija), nato pa še za članice Krima. Je pa šlo 
bolj za rekreacijo. Treninge sem imela dvakrat na teden, tekme pa ob 
sobotah.
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Sliši se, pa tudi vidi, da si prava športnica in to ne samo po 
duši. Šport se ti pretaka v krvi in nedvomno je postal tvoj 
življenjski sopotnik. To mi da misliti, da bolj kot na treningih, 
uživaš v dejanskih tekmah?

Res je! Obožujem treninge, še bolj pa tekme, kjer gre dejansko 
zares. V spominu so mi najbolj ostali turnirji v tujini (Francija, Italija 
in Hrvaška). Naši treningi so se sčasoma tudi obrestovali, z ekipo 
smo postale državne prvakinje. S Tadejo Sodec pa sva bili tudi 
podprvakinji v dvojicah. Mi je bilo pa od vedno najbolj všeč druženje 
s soigralkami v Krimu, s katerimi sem se odlično razumela. Tekme so 
bile namenjene sproščanju mojega adrenalina, na treningih pa je bilo 
vse bolj sproščeno in zabavno. Če sedaj dobro pomislim, ni bilo stvari, 
ki mi ne bi odgovarjala oz. mi ne bi bila všeč.

Balinanje je od nekdaj veljal za moški šport. Misliš, da je 
še vedno tako? Ali da so se v zadnjem času tudi ženske 
“prebudile”?

Mislim, da še vedno močno prevladujejo moški, vendar je viden 
napredek tudi pri dekletih in to ne samo v balinanju ampak tudi pri 
ostalih športih.

Trenutek, ki ga ne boš nikoli pozabila?

Turnirja v Franciji, saj je bil to moj prvi nastop v tujini. Čeprav se 
nismo najbolj izkazale, smo se vseeno imele lepo in uživale tako v 
igri kot v druženju.

Videti je, da si zelo uživala v balinanju, zakaj si se potem 
odločila prenehati igrati?

Z balinanjem sem zaključila, ker se mi je odprla pot za igranje 
nogometa v ženski ekipi v Radomljah. Nogometu sem vedno dajala 
prednost, kdaj tudi pred šolo (smeh). Še vedno sem hotela poleg 
nogometa tudi balinati vendar mi čas tega ni dopuščal. Treningi in 
tekme so se mi žal večkrat prekrivali, zato sem se odločila prenehati 
balinati. 

Zdaj si v nogometni reprezentanci Slovenije. Kako ti gre?

Res je, takoj ko sem se odločila za igranje nogometa, sem pristala tudi 
v reprezentanci. Najprej sem igrala za ekipo U17 (kadetinje). Lahko 
se tudi pohvalim z zmago nad Anglijo, saj smo prva ekipa med vsemi 
selekcijami (tako ženskimi kot moškimi), ki smo premagali angleško 
reprezentanco. Potem sem dve leti igrala za U19 (mladinke). Sedaj pa 
že dve leti igram za člansko A reprezentanco.

Vidiš kakšno povezavo med balinanjem in nogometom?

Pri obeh športih moraš biti zelo discipliniran. Potrebno je veliko truda 
in treninga. Pri obeh panogah pa je najbolj pomembno, da si med 
tekmo z glavo pri stvari. 

Sicer za balinanje ne rabiš tako veliko kondicije (razen za hitrostno 
zbijanje in štafeto). Pri nogometu pa je to osnova. Pri balinanju pa je 
bolj pomembna preciznost oz. natančnost.

Kako bi lahko Slovenija dvignila nivo balinanja, da bi se vse 
več mladih odločilo zanj in da bi ta “tabu”, da je balinanje za 
starejše, že enkrat odstranili?

Mislim, da je balinanje premalo oglaševano oz. sploh ni. Tudi sama 
se ne bi odločila za ta šport, če tega ne bi imela v družini. Skoraj vsa 
mladina, ki balina prihaja iz balinarske družine. Menim, da bi že v šoli 
morali otrokom bolje predstaviti ta šport in jim spremeniti mnenje, da 
ni samo za starejše, vendar je tudi za mlade. 

Kakšni so tvoji plani za prihodnost?

Menim, da se vse zgodi z namenom. Trenutno si želim dokončati 
fakulteto in se nato z nogometom preizkusiti v tujini. Mogoče pa me 
kdaj pot zanese nazaj v balinanje.

Pred nami je novo leto. Imaš kakšno posebno novoletno željo, 
ki bi jo delila z bralci?

Vsem želim vesele božične praznike in zdravo ter uspešno novo leto. 
Predvsem pa, da se vam izpolnijo vse skrite in manj skrite želje.

Klara Beltram
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2020

Balinarji
TEO COLLORI

Če damo na eno stran glasbo in na drugo 
balinanje, je kje kakšna povezava? »Je! Toliko 
časa kot nekam vložiš, toliko boljši si lahko 
v tisti stroki. Stvar je v tem, da te mora 
potegniti in mene je. V bistvu sta me oba 
»športa«, tako glasba kot balinanje, in se zato 
z veseljem trudim in učim ter posvečam čas 
obema, ker me res izpopolnjujeta. Užitek nato 
preide v navado in kar naenkrat ne moreš več 
živeti brez njiju.  Tako glasba kot balinanje ti s 
časoma zavzameta del možganov in ne moreš 
ne razmišljati o njiju, kaj šele da se z njima ne 
bi ukvarjal. 

SLAVKO IVANČIČ

Biologija dela svoje. Mi se staramo in zato potrebujemo novo silo. Čudeži se 
dogajajo, predvsem na tekmah. Treba je imeti občutek, se poslušati, pogovarjati. 
Vsi moramo biti tukaj prijatelji – predsednik, igralci in tudi navijači. Če ima človek 
dober rezultat na startu, mu to da velik zagon za naprej in točno tega si želimo. 
Veliko zagona, vztrajanja in upanja. Odlično pa je tudi to, da za nekaj ur odmislimo 
na vse negativne zadeve. Veste, šport je najboljša droga za telo in um.

VLADIMIR “LADI” MLJAČ

Privlači me to, da sem tudi tolkač, da ne 
samo bližam ampak tudi udarim. Ko pri težkih 
pozicijah snameš pravo kroglo ven, je res 
užitek. Gre za psihičen in fizičen šport. Če nisi 
psihično stabilen, se tvoja igra hitro poruši. 
Prvo pravilo je to, da se ne jeziš preveč, če ti 
kaj ne gre. Moreš biti zelo umirjen, zbran, se 
truditi in potem gre. Vaja dela mojstra. 

TOMAŽ LANGERGOLZ

Balinanje mi je lep, zanimiv šport, kot je 
za mnoge igra Človek ne jezi se, čeprav se 
marsikdo jezi. Tako je tudi pri nas na tekmah. 
Dobro je, če pozabiš na težave in če nisi suženj 
tega, da moraš zmagati. V igri moraš uživati. 
Balinanje je v prvi vrsti rekreacija. Mnogi 
ga imajo za gostilniški šport, je pa daleč od 
tega. Je res, da ni treba imeti ne vem kakšne 
kondicije, mora pa kljub temu človek biti miren, 
zbran in razsoden.

GORAN VELIKONJA

Veliko jih je v tem športu, 

tudi sam nisem mogel 

verjeti, koliko jih je prišlo na 

»Dan ženskega balinanja«. 

Zelo dobre so v tem! 

Enkrat smo celo naredili 

ekshibicijo s hitrostnim 

zbijanjem in je ena osvojila 

27 točk, to pa je že srebrna 

medalja na evropskem 

prvenstvu. Mi smo kar padli 

dol,  ostali smo odprtih 

ust. Res nismo mogli 

verjeti, kaj delajo dekleta. 

Marsikaterega moškega bi 

z lahkoto premagale. 


